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Seurantaryhmä merkitsi 7.11.2024 kokouspöytäkirjaan kokouksessaan viisi lausumaa. Lausumat ovat 
johtaneet seuraaviin toimenpiteisiin:

§ 3: Seurantaryhmä muotoili ja pyysi merkitsemään pöytäkirjaan seuraavan lausuman:

”Seurantaryhmän mielestä äänestykseen ei pitäisi viedä sellaisia ehdotuksia, jotka liittyvät kunnan 
perustoimintaan, esimerkiksi alueiden kunnossapitoon (roskisten määrä, penkit, siivous) tai 
parkkipaikkojen määrään.”

Pöytäkirjamerkintä saatettiin tiedoksi Osallistuvan budjetoinnin koordinoinnista vastaavalle 
vuorovaikutusasiantuntija Milja Inkeroiselle. 

§ 4: Puheenjohtaja esitti, että ennen seurantaryhmän kevään 2025 kokousta toimiala selvittäisi 
Myyrmäen alueelta konkreettisia kunnossapitoon ja siisteyteen liittyviä parannusehdotuksia.

Seurantaryhmä muotoili ja pyysi merkitsemään pöytäkirjaan seuraavan lausuman:

”Seurantaryhmän mielestä on oleellista huolehtia roskaantumisen torjunnan lisäksi myös 
paikkojen kunnostuksesta (esimerkiksi rikkoontuneet katukivetykset ja aidat, laatoitukset, 
vinossa olevat valaisimet, rikkoutuneet valaisimet, vanhentuneet kyltitykset, töhryt).”

Pöytäkirjamerkinnän pohjalta seurantaryhmän puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja kiersivät yhdessä 
kaupungininsinööri Westlinin, projektijohtaja Wallinin ja alueinsinööri Hottolan kanssa Myyrmäen 
ydinkeskustassa 29.11.2024. Ydinkeskustan liikennemerkit todettiin puutteelliseksi. Lisäksi havaittiin 
tarve toimenpiteille asema-alueella sekä Myyrmäenraitin eteläosan ja Liesikujan yleisten alueiden 
kehittämiselle. Myyrmäen asema-alueen viihtyisyyttä ja turvallisuutta kehittävä hankeryhmä aloitti 
toimintansa huhtikuussa 2025 (ks. 3 b §). Hanke toimii myös muilla Vantaan asemille. Toimintaan 
sisältyy sekä nopeita siisteyttä ja valaistusta parantavia toimenpiteitä että keskipitkän ja pitkän aikavälin 
kehitystoimia. 

§ 5: Seurantaryhmä muotoili ja pyysi merkitsemään pöytäkirjaan seuraavan lausuman:

”Seurantaryhmä pitää tärkeänä, että Myyrmäen kaupunkikulttuuritalon ja opistotalon 
suunnittelun kaikissa vaiheessa osallistetaan mahdollisimman hyvin mukaan myös Myyrmäen 
suuralueen muunkieliset asukkaat.”

Pöytäkirjamerkintä saatettiin tiedoksi Kaupunkikulttuuritalon palvelumuotoilusta vastaavalle 
hankepäällikölle Kira Havelalle. 

§ 6: Puheenjohtaja pyysi, että seurantaryhmän kevään 2025 kokoukseen kutsutaan nuorisopalveluiden 
päällikkö Hannu Rusama pohtimaan Myyrmäen keskustan alueen turvallisuutta.

Ohjelmajohtaja Hannu Rusama osallistuu seurantaryhmän kokoukseen 29.4.2025.



§7: Puheenjohtaja pyysi merkitsemään pöytäkirjaan tiedoksi seuraavan:

Kaupunginhallituksen budjettineuvotteluissa sovittiin, että ”Kaupunkikeskustojen kehittämisryhmien 
toimintaa jatketaan vuoden 2025 loppuun”, ja että ”Alueelliset kunnossapitotiimit käynnistyvät vuonna 
2025.”

Seurantaryhmä muotoili ja pyysi merkitsemään pöytäkirjaan seuraavan lausuman:

”Seurantaryhmä pitää tärkeänä, että kaupunkikeskustojen seurantaryhmien toimintaa jatketaan myös 
valtuustokaudella 2025–2029. Seurantaryhmät ovat ainoa elin, jossa kaupunkikeskustojen kehittämistä 
tarkastellaan paikallisesti.”

Pöytäkirja merkintöineen on kaupunginhallituksen käytettävissä.  

Myyrmäki-Martinlaakson kaupunkikeskustojen kehittämissuunnitelman seurantaryhmä 29.4.2025 § 7

Myyrmäen projektijohtajan esitys:
Merkitään tilannekatsaus tiedoksi.

Päätös:
Merkittiin tiedoksi.

Täytäntöönpano: Laki- ja valmistelupalvelut

Muutoksenhakuohje: 3.1. Oikaisuvaatimus- ja valituskielto
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